
BESTYRELSESMØDE – 03 APR 2024
Sted: Sekretariatet
Klokkeslæt: 1900 – 2100

Deltagere:
Isabella, Kirsten, Lene, Linda, Michael, Mikael, Sara, Sarah, Tina T. & Tina R.

Afbud:
Allan

Referent:
Lene P

REFERAT

a. Siden sidst Ny bestyrelse - første møde bliver anvendt til at
konstituere os og snakke rammer og forventninger.

Konstituering af den nye bestyrelse:
1. Kasserer (forretningsudvalg)

(Michelle har lovet en grundig overlevering)
a. Tina Tønnesen

2. Sekretær
a. Lene Petermann

3. Bestyrelsesmedlem
a. Linda Pedersen
b. Sara Ruby
c. Sarah Jacobsen

4. Suppleant (1):
a. Allan Bach

5. Suppleant (2):
a. Isabella Mechlenborg
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b. Gennemgang af økonomi Gennemgås ikke på det første bestyrelsesmøde

c. Gennemgang af årshjul
(3 måneder frem)

April:
- Stævne: 6-7 APR
- Lukket i forbindelse med Kr. Himmelfart og

Pinse

Maj:
- Arbejdsdag: 25 MAJ

Juni:
- Bestyrelsesmøde: 12 JUN

- Suppleanter deltager, hvis muligt.

Status fra HOSK Venner Punktet udgår

Status fra SI Punktet udgår

Status fra daglig leder - God overgang til det nye foder.
- Karina kommer igen til en opfølgning
- Mia H startede d. 1. april som

staldmedarbejder
- Der er fuldt hus i stalden fra omkring sommer
- Elevhestenes bokse vil komme til at stå

tomme.
- Dette er vedtaget, så vi altid kan få

hestene under tag, hvis det er
nødvendigt af hensyn til vind og vejr,
dyrlægebesøg, smed e.l.

- Sommerfoldene er gødet

Punkter til drøftelse NY BESTYRELSE v/Mikael
Praktiske ting:

- Alle skal have en bruger på hjemmeside
- Alle skal minimum være passivt medlem
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(vedtægtsbestemt - § 11)
- Kørekort/sygesikring samt portræt til

hjemmeside
- Nogle ting drøftes blot i FB-gruppen ->

fungerer det for jer?

Forventninger til bestyrelsen:
- Fortroligt rum og loyalitet overfor beslutninger
- Vi holder den gode tone (enig som uenig)
- Vi repræsenterer bredt (+200 medlemmer) =

alle skal huskes i alle beslutninger
- Medlemmerne spejler sig i os og det vi gør

Ansvarsopgaver til fordeling:
- Kontakt til opstaldere

- Formand
- Kontakt til undervisere og elevskolen

- Lene P
- Kontakt til halvparterne og Mette B.

- Linda P
- Arbejdsdag (planlægning sammen med SI og

Tina
- Tina (daglig leder) &
- Kirsten

Ekstern underviser i spring:
Vi har drøftet det, men sætter det på vågeblus for
nu. Medlemmer er meget velkomne til at komme
med input, hvis de har konkrete forslag til en ekstern
underviser.

Udgifter i forbindelse med mødeaktivitet v/Michael
Når man deltager i møder i klubbens navn, får man
dækket sine kørselsudgifter efter statens lave takst,
hvis man kører minimum 30 km i alt.

- Husk at arrangere fælleskørsel.
Mikael deltager i forbundets
repræsentantskabsmøde.
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Eventuelt Der opsættes snarest et 10 km/t skilt ved grusvejen,
så vi undgår situationer, hvor biler og lastbiler kører for
hurtigt forbi banerne og stalden.

Hvis man låner en tom boks, er det vigtigt at man
fjerner klatter i boksen efterfølgende.

Vi kommer snarest til at gennemgå reglerne for
halvparter, så de bliver mere gennemskuelige, og alle
kender reglerne – og ved, hvorfor de er der.

Spar Nords Fond udlodder 10.000,-. Vi vil gerne
ansøge om at komme i betragtning til indkøb af
borde-bænkesæt til opsætning ved udendørs banerne
til glæde for alle klubbens medlemmer.

Der er et ønske om flere opsadlingspladser. SI
involveres i dette.

I samme ombæring henstiller bestyrelsen til, at man
ikke optager opsadlingspladserne uhensigtsmæssigt
længe i “rush hour” omkring kl. 16-19.
Strømbehandlinger o.l. kan måske foregå efter kl. 20
eller i hestens boks, da det beslaglægger en plads i
meget lang tid.

Ang. spring vil vi gerne bede alle om at overholde de
vedtagne springtider, så alle ved, hvornår man kan
forvente, at der springes i hallen. Hovslaget skal være
frit, og man kan ikke booke hallen til én rytter. Mandag
er forbeholdt serier og bomarbejde, således ikke
opsætte hele baner.

Mikael har søgt om reguleringstilladelse af fugle +
reder. Det kan derfor forventes, at der kommer en
jæger på besøg inden længe. Tidspunktet meldes ud
senere.
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Mikael Søgaard
formand – Holstebro Sportsrideklub
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